
   
Referat fra årsmøte Ruterknekt bridgeklubb 24.03.2022 

 

Tilstede ved møtets start: 26 

Møteleder: Kurt Strand 

Referent: Sissel Kylling 

 

1. Innkalling og saksliste godkjent. 

 

2.  Emil Holthe og Snefrid Tislevoll be valgt til å underskrive protokollen. 

 

3. Årsberetning godkjent. 

 

4. Regnskap for 2021. 

 Kommentar til regnskapet fra kasserer Ivar Ræder. 

 Utgifter: 

● bordleie mindre enn budsjettert p.g.a. korona 

● serviceavgiften til RealBridge går til forbundet 

● utgift turneringslederkurs der 3 medlemmer deltok ble betalt av klubben 

● premier til de beste i forbindelse med arrangement i klubben 

  

Inntekter: 

● MVA-kompensasjonen er et statlig tilskudd 

  

Resultat: kr. 2549. 

 

Regnskapet er revidert og ble godkjent. 

 

Kommentar til utgiftene fra Erling Nardo Dahl der han ber det nye styret vurdere om 

premiering av de beste skal fortsette.  

Kurt Strand svarer at dette er en årsmøtesak, og må komme som forslag på neste 

årsmøte. 

 

5.  Budsjett 2022 

● Normalår er lagt til grunn. 

● Kontingent økes fordi spilleavgiften økes til kr.600 

● Klubben støtter jubileumsarrangement med kr.21500. Dette tas fra oppsparte 

midler, men fører til et underskudd i budsjettforslaget. Reidun Bogen hadde 

en kommentar om at det ikke var nødvendig for klubben å ha så mye penger 

på bok. 

 

Budsjettforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

6.  Ansvarsfrihet for styret. 

 Vedtatt mot 1 stemme. 

 



   
7.  Ingen innkomne forslag til behandling på årsmøtet. 

 

8. Valg. Her ble det stemt over hver post.. 

Alle valg gjelder for en funksjonsperiode på 2 år, unntatt valgkomiteen som er for 1 

år.  

 Leder: Kurt Strand – ikke på valg 

Nestleder: Eva Elisabeth Hjulstad  

Kasserer: Ivar Ræder  

Sekretær: Hege Charlotte Faber – ikke på valg 

Styremedlem: Sissel Kylling  

Varamedlem: Per Riiber Sæther – ikke på valg 

Revisor: Petter Haugum  

Vararevisor: Emil Holthe – ikke på valg 

Valgkomité: Jon Sivert Granhaug, Ulf Marsdal  

Festkomité: Agnes Bolsø, Snefrid Tislevoll. Eva Pedersen ikke på valg 

Kasserer er fast medlem av festkomiteen. 

 

Valgkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

9. Eventuelt. 

 Eva Pedersen la fram tre forslag om spilling på søndag i jubileumshelga. 

1. Ingen spilling - 1 stemme 

2. Spilling etter frokost 1 - 2 timer 

3. Spille en full turnering og avslutte med lunsj for de som ønsker det - flertall for 

dette forslaget. 

 

 

Sissel Kylling 

(referent) 

  

 

_______________________ 

 

 

Emil Holthe      Snefrid Tislevoll 

 

 

________________________   _______________________  

   


